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1. Opening en mededelingen  

Angelo heet iedereen welkom bij het tweede Dorpsplatformoverleg van dit jaar. Het is erg 

druk vanavond en ook een aantal nieuwe mensen. We doen daarom een kort voorstelrondje.  

 

Voor vandaag heeft iedereen de stukken voor de zes aanvragen ontvangen.  

 

2. Vaststellen agenda 

Geen aanvullingen op de agenda. Gezien het grote aantal aanvragen wordt de tijd per 

aanvraag goed in de gaten gehouden. 

 

3. Verslag 18-01-2023 

Naar aanleiding van: De gemeenteraad heeft een motie aangenomen waarbij onderzocht 

gaat worden in hoeverre eten en drinken (voor bijvoorbeeld vrijwilligers) bij een activiteit kan 

worden ondersteund.  Hier is nog geen uitsluitsel over dus nog niet van toepassing! 

 

Compliment voor CC ’t Aogje dat ze binnen het budget zijn gebleven bij de aanschaf van een 

nieuwe geluidsinstallatie.  

 

Verder geen opmerkingen over het verslag. Dank aan Corné voor het maken van het verslag.  

 

4. Initiatief 1. Sint Nicolaas comité Princenhage – Intocht 2023 

Albert: Ook in 2023 wil het Sint Nicolaas Comité weer een intocht houden, op 26 november, 

en het “Pietenhuis”” realiseren. Hiervoor wordt aan het Dorpsplatform net als vorig jaar een 

bijdrage van € 1.250,- gevraagd. T.o.v. afgelopen jaren heeft het comité te maken met 

stijgende kosten zoals huur van het paard en de verzekeringskosten en dalende 

sponsorinkomsten.  

 

Vanuit het Dorpsplatform: Is er al een nieuwe locatie voor het Pietenhuis. Deze is nog niet 

gevonden, lopen wel al gesprekken maar het moet een veilige plek (brede stoep) zijn voor de 

kinderen. De begroting is wel erg op hoofdlijnen. Graag volgende keer een gespecificeerde 

begroting meesturen. Gemeente: subsidie is alleen mogelijk als er geen zwarte pieten 

meelopen. Dit was het afgelopen jaar ook niet het geval en het zullen dit jaar ook weer 

roetveegpieten zijn.  

 

Het Dorpsplatform vindt het evenement belangrijk voor Princenhage en geeft een positieve 

bevinding op het initiatief voor € 1.250,-.  



5. Initiatief 2. Het Gele Huis – Project Kunstplukken 

Marius: Het project is een samenwerking tussen de Princenhaagse basisscholen, Plukroute 

en Het Gele Huis. De groepen 7 hebben eind februari een speurtocht gehad met uitleg over 

natuuraangelegenheden. Aan de hand van deze kennis gaan ze een creatie maken die in het 

eerste weekend van april in Het Gele Huis tentoon wordt gesteld. De tentoonstelling zal door 

Marian Verheij worden geopend. Het project loopt dus al en was afgestemd dat dit in dit 

overleg pas besproken zou worden aangezien het vorige overleg nog te vroeg was om een 

totaalbeeld te hebben van de kosten van het project. Er wordt een bijdrage aan het 

Dorpsplatform van € 200,00 gevraagd. 

 

Vanuit het Dorpsplatform: Het is een kleine aanvraag. Als dit ieder jaar georganiseerd gaat 

worden kan het zichzelf dan niet bedruipen, bijvoorbeeld hogere bijdrage van de scholen? Er 

worden ook al eigen middelen ingestopt, dus zou de bijdrage voor de scholen wel flink 

omhooggaan. Als het Dorpsplatform het belangrijk vindt is het subsidiabel. 

 

Het Dorpsplatform geeft een positieve bevinding op het initiatief voor € 200,-.  

 

6. Initiatief 3. Repair Café de Dobbelsteen – Algemeen 

Marius: Aangezien de aanvrager, Henk Oomen, niet aanwezig kon zijn geeft Marius een 

toelichting aangezien hij ook betrokken is bij het Repair Café. Iedere 4e zaterdag van de 

maand wordt er een Repair Café gehouden in de Dobbelsteen. De huurkosten van de 

Dobbelsteen zijn de afgelopen jaren flink gestegen en door het verdwijnen van het papieren 

Wijkblad komen er wat minder bezoekers. Daarom zijn er spandoeken aangeschaft die aan 

het hek bij de Dobbelsteen kunnen hangen. Dit alles zorgt voor een tekort op de begroting 

van 2023 van € 281,- 

 

Vanuit het Dorpsplatform: Er zijn vanuit het Dorpsplatform geen concrete vragen. Goed dat 

op de fooien normaal dit gedraaid kan worden en begrijpelijk dat er nu eenmalige kosten zijn 

gemaakt. Het Repair Café bedruipt zich al jaren zelf. 

 

Het Dorpsplatform geeft een positieve bevinding op het initiatief voor € 281,-. 

 

7. Initiatief 4. Princenbier – Kinderplein 

Rick en Ronald: Dit jaar staat de 2e editie van Princenbier op de rol. Vorig jaar was het een 

groot succes en het evenement sluit aan bij het Dorpsgevoel, een activiteit voor jong en oud. 

Ronald laat een after movie van 2022 zien. Voor het kinderplein is de samenwerking met 

S.K.I.P. en de scouting weer gezocht. Voor het kinderplein (luchtkussen, schminken, 

zwembadje en spelletjes) wordt een bijdrage van € 705,- gevraagd. 

 

Vanuit het Dorpsplatform: In de begroting zijn geen inkomsten zichtbaar. Dat klopt deze 

begroting is alleen van het kinderplein. Dit naar aanleiding van de aanvraag van vorig jaar en 

het verzoek om deze zaken te scheiden. Uit de begroting blijkt dat Princenbier 50% van de 

kosten van het kinderplein op zich neemt. Is het geen activiteit van S.K.I.P.? Nee S.K.I.P. is 

niet de organisatie, levert alleen de vrijwilligers.  

 

Het Dorpsplatform geeft een positieve bevinding voor € 705,-.  

 

 



 

8. Initiatief 5. Stichting Kerststal Princenhage – Nieuwe Kerststal 

Ruud en Bram: Eind 2022 heeft de stichting te horen gekregen dat de Kerststal niet meer 

tegen het Raadhuis aan mag staan. Dit in verband met de veiligheid van het monumentale 

pand en de verkeersveiligheid. De nieuwe plek wordt centraal op de Haagsemarkt. Door de 

stichting is een nieuw ontwerp gemaakt. Een gedeelte van de oude kerststal kan nog gebruikt 

worden. In totaal zijn de kosten voor de nieuwe kerststal op € 7.000,- begroot. Aan het 

Dorpsplatform wordt een bijdrage van € 5.700,- gevraagd. 

 

Vanuit het Dorpsplatform: Het Dorpsplatform is het eens dat er ieder jaar een kerststal op de 

Haagsemarkt moet staan. Echter is het gevraagde bedrag wel een heel grote hap uit het 

budget van het Dorpsplatform. Het Dorpsplatform denkt dat er een groot draagvlak is voor 

de kerststal. Mogelijk kan eerst eens gekeken worden hoeveel door middel van 

crowdfunding en sponsoring van de ondernemers op de Haagsemarkt binnengehaald kan 

worden. Ook is de bouwtekening nog niet goedgekeurd door de gemeente. Het 

Dorpsplatform wil het proces waarin stichting Kerststal Princenhage in zin niet verstoren 

maar zien de aanvraag graag bij de volgende bijeenkomst terug om de stand van zaken te 

bespreken m.b.t. tot de crowdfunding en bouwtekeningen. Het Dorpsplatform geeft een 

positieve bevinding voor een voorfinanciering van € 2.500,- 

 

9. Initiatief 6. SEP 

Maikel en Jasper: Het stroompunt wat op de Haagsemarkt ligt is niet zomaar te gebruiken bij 

evenementen. Hier is een zogenaamde zwerfkast met verdeler voor nodig. Deze moet 

gehuurd om dit stroompunt te kunnen gebruiken. Daarom vraagt SEP deze aan om voor alle 

evenementen op de Haagsemarkt te kunnen inzetten.  

 

Vanuit het Dorpsplatform: Niet alle leden van het Dorpsplatform hebben de kennis of dit 

nodig is en of de prijs van de offerte reëel is. Peter (Gemeente) beaamd dat zo’n kast 

noodzakelijk is om iets met het stroompunt te kunnen doen en de prijs goed is. Een 

voorwaarde bij aanschaf is wel dat iedereen die een evenement organiseert dit dan moet 

kunnen gebruiken.  

 

Het Dorpsplatform geeft een positieve bevinding voor € 3.147,-.  

 

10. Rondvraag/vervolgafspraken 

De volgende bijeenkomst is op woensdag 31 mei 2023 aanvang 19:30 uur in het Gele Huis.  

 

Plukroute: Er is aangeplant in het Luciapark waar de ondergrondse tank heeft gelegen. Gaan 

in het najaar aan de slag in noordelijk deel (omgeving Nieuwe Heilaarstraat). Er zijn 

vernielingen geweest aan informatieborden van de Plukroute 

 

11. Sluiting 

Iedereen bedankt voor de deelname en input.   

 

 

 



 

Overzicht budget 2023 

Budget € 20.000, -   

18-01-2023 Oranjecomite Princenhage – 
Koningsdag 

€ 1.250,00    Toegekend 

18-01-2023 S.K.I.P. – Activiteiten 2023 € 1.750,00 Toegekend 

18-01-2023 CC ’t Aogje – Geluidsinstallatie  € 3.658,38 Toegekend 

29-03-2023 Sint Nicolaas Comité - Intocht € 1.250,00 Toegekend 

29-03-2023 Het Gele Huis - Kunstplukken €    200,00 Toegekend 

29-03-2023 Repair Café - Algemeen €    281,00 Toegekend 

29-03-2023 Princenbier - Kinderplein €    705,00 Toegekend 

29-03-2023 SEP – Aanschaf elektra € 3.147,00 Toegekend 

29-03-2023 Stichting Kersstal Princenhage – 
Nieuwe Kerststal 

€ 2.500,00 Voorfinanciering 

    

    

    

    

Saldo € 5.258,62   

 


